

推廣日期: 10/10 五 11/5 章 Promotion Period: 10 Oct - 5 Nov 2025 截止登記日期: 2025年11月9日(日)

Registration Deadline: 9 Nov 2025

# ZCN STYLE /EON

#### AEON會員及指定AEON信用卡客戶 更可享2倍抽獎機會

AEON members and designated AEON Cardholders will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance



MAEON信用卡 \$38,000 免找數簽賬額

> **AEON Card \$38,000** Free Credit Spending

(價值Value)

\$38,000(1名)





2nd Prize 大灣區航空 **GREATER BAY AIRLINES** 

Greater Bay Airlines Round-Trip Tickets for Two from Hong Kong to Sapporo, Japan

價值Value

\$16,800(1名)

# 3<sup>nd</sup> Prize

# SAMSUNG

**Galaxy Z Fold7** (512 GB) Galaxy Z Fold7

價值Value \$16,198(1名)



# **PHILIPS**

RO冷熱純淨飲水機 (型號: ADD6912BL)

RO Water Dispenser with cooling (Model No.: ADD6912BL)

價值Value \$3,788(1名)



#### Insta360 Go Ultra 創作者套裝

(白色) Insta360 GO Ultra

Creator Bundle (Arctic White)

價值Value \$3,399(1名)



#### AEON信用卡\$1,000 免找數簽賬額

AEON Card \$1,000 Free Credit Spending

價值Value \$1,000(38名)

### 參加辦法:

# 購物每滿

(以單一發票計算)

#### 登入

https://draw.aeoncity.com.hk



#### 輸入所需資料





由2025年10月10日至11月5日,於全線AEON或AEON 網上購物城#購物每滿\$200或以上(以AEON收銀機印折實單-發票計),於2025年10月10日至 11月9日期間,登入https://draw.aeoncity.com.hk網站進行登記,即有機會贏取AEON 信用卡\$38,000免找數簽賬額及其他豐富獎品。

登記截止日期:2025年11月9日(日) 結果公佈日期:2025年12月5日(五)

登記網址:https://draw.aeoncity.com.hk

發票有效日期:2025年10月10日(五)至11月5日(三) 抽獎結果於2025年12月5日於星島日報及 The Standard刊登,並於2025年12月5 日至12月21日期間,於AEON、AEON STYLE及AEON SUPERMARKET內之告 示板及www.aeonstores.com.hk公佈。得獎者將獲專人電話通知領獎事宜。

board of all AEON, AEON STYLE and AEON SUPERMARKET, as well as www.aeonstores.com.hk from

#### Participation Method:

During 10th October - 5th November 2025, customer who makes every purchase of \$200 or above (White receipt issued by AEON cash registers & net amount single transaction) in all AEON and AEONCITY will be entitled to have a chance to win AEON Card \$38,000 free credit spending. Customers are required to register at https://draw.aeoncity.com.hk during 10th October - 9th November 2025 to participate the Grand Lucky Draw. The result will be announced on Sing Tao Daily and The Standard on 5th December 2025 and the notice

Receipt Valid Date: 10th October - 5th November 2025 The Deadline of Registration: 9th November 2025 Date of Result Announcement: 5th December, 2025

1. 參加者必須年滿18歲,並持有香港居民身份證。 2. 有效發票需為AEON收銀機印白色發票。

- 3. 所有得獎者必須於領獎時出示中獎之有效發票正本;否則,
- 永旺(香港)百貨有限公司將取消其得獎資格。 4. 每名參加者只限中獎一次。

注意事項:

5. 須受有關條款及細則約束,詳情請與顧客服務台職員查詢。如有任何爭議 永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。

#AEON網上購物城不支援八達通之電子支付方式 #AEONCITY is not applicable with the Octopus Card payment

- Remarks:
- 1. Only Hong Kong Identity card holders who are 18 years old or above are entitled to join the Lucky Draw.

3

- 2. Only receipt printed by AEON cash register is accepted. 3. All winners must present the original purchase receipt; otherwise, AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- 4. Each participant can win one prize only. 5. Terms and conditions apply. For details, please contact our staff at customer service counter. AEON Stores (Hong Kong) Co., Ltd. reserves the

5<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> December 2025. All winners will be notified by phone for prize redemption details.

- right of making final decision for any disputes.
  - 圖片只供參考 Photos are for reference only



推廣日期: 10/ 2025年 Promotion Period: 10 Oct - 5 Nov 2025 截止登記日期:2025年11月9日(日) Registration Deadline: 9 Nov/2025

AEON會員及指定AEON信用卡客戶 更可享2倍抽獎機會

AEON members and designated AEON Cardholders will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance

## 參加辦法:



2 登入 https://draw.aeoncity.com.hk



#### 3 輸入所需資料





由2025年10月10日至11月5日,於全線AEON、AEON網上購物城或AEON網購,消費每滿\$200或以上(以AEON 收銀機印白色折實單一發票計),於2025年10月10日至11月9日期間,登入https://draw.aeoncity.com.hk網站進行登記, 即有機會贏取AEON信用卡\$38,000免找數簽賬額及其他豐富獎品。

### 條款及細則:

- 1. 參加者必須年滿18歲,並持有香港居民身份證,如得獎者未滿18歲將會取消其所有得獎資格,並會由候補得獎者 補上。所有得獎者必須於領獎時出示中獎之發票正本及香港居民身份證以核實年齡/身份,否則,永旺(香港)百貨有限 公司將取消其得獎資格。
- 2. 合資格及有效之發票日期必須為2025年10月10日至11月5日期間由AEON收銀機發出之折實單一發票或AEON網上 購物城發出之訂購確認書方為有效。
- 3. 如參加者因錯誤登記、資料不完整、錯漏、輸入的資料與中獎之發票不符,或無法聯絡得獎者及確認其資料,永旺 (香港)百貨有限公司將保留取消其得獎資格之權利。
- 4. 每張發票只可登記一次,如參加者於網上重複登記,重複登記之記錄會被取消,並以第一次輸入資料作準。
- 5. 如參加者有多於一張發票且發票金額顯示多於\$200或以上,可以登記多於一次,以增加中獎機會,惟最多只能中獎 一次。
- 6. AEON 會員或指定AEON信用卡持有人可享有2倍抽獎機會,惟最多只能中獎一次。例如:購物滿\$200,可獲得2次 抽獎機會;購物滿\$400,可獲得4次抽獎機會,購物滿\$600,可獲得6次抽獎機會,如此類推。定AEON信用卡指 AEON Visa信用卡、AEON萬事達信用卡、AEON JCB信用卡、AEON銀聯信用卡、AEON Card Premium Visa、 AEON Card Premium Mastercard、AEON Card Premium UnionPay、AEON Card JAL及AEON CARD WAKUWAKU。
- 7. 「AEON 38周年潮 玩大抽獎」登記抽獎截止日期為2025年11月9日。
- 8. 所有得獎結果將於2025年12月5日於星島日報及The Standard刊登,並於2025年12月5日至12月21日,於全線AEON 內之告示板及AEON官方網站(http://www.aeonstores.com.hk)公佈。得獎者將獲專人電話通知。
- 9. 得獎者須於領獎時出示有效發票正本,作核實得獎資格之用,否則一概屬棄權論。
- 10. 參加者提供之個人資料將只用於是次抽獎及絕對保密,所有資料於抽獎完結後刪除及銷毀。為保障顧客的私人資料, 資料一經登記,恕不能更改。
- 11. 所有獎品均不得轉讓、更換或兑換現金,並以實物為準。
- 12.「AEON信用卡免找數簽賬額」、「大灣區航空雙人來回北海道經濟客位機票」、「三星Galaxy Z Fold 7」、「飛利浦 RO冷熱純淨飲水機」及「Insta360 Go Ultra 創作者套裝」之獎品資料、使用條款及細則一概以獎品供應商之最後 決定為準,有關獎品的查詢及服務均由獎品供應商負責,所有宣傳資料上的獎品照片僅供參考。
- 13.「AEON信用卡免找數簽賬額」、「大灣區航空雙人來回北海道經濟客位機票」、「三星Galaxy Z Fold 7」、「飛利浦 RO冷熱純淨飲水機」及「Insta360 Go Ultra 創作者套裝」之獎品及禮品之使用受其供應商所訂定之條款及細則所 規限,永旺(香港)百貨有限公司並非獎品及禮品之供應商。亦不會對供應商所提供之產品及服務作出保證或使用其 產品所構成之後果負責。



2025年 Promotion Period: 10 Oct - 5 Nov 2025 截止登記日期: 2025年11月9日(日) Registration Deadline: 9 Nov 2025



AEON會員及指定AEON信用卡客戶 更可享2倍抽獎機會

AEON members and designated AEON Cardholders will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance

- 14. AEON信用卡免找數簽賬額(「免找數簽賬額」):i)得獎者需年滿18歲,並持有指定AEON信用卡之主卡(「指定 AEON信用卡」;詳情列於以下第ii點)。尚未持有AEON信用卡的得獎者,需於領獎時提供個人資料、香港身份證 副本及地址證明以作即時申請信用卡之用,而信用卡申請須受相關條款及細則約束,並須滿足夠其批核條件;如得 獎者最終未能成功申請指定AEON信用卡而AEON信貸財務(亞洲)有限公司(「AEON信貸財務」)未能誌入免找數 簽賬額,將不會作出任何替代安排及補償。ii) 指定AEON信用卡指AEON Visa信用卡、AEON萬事達信用卡、 AEON JCB信用卡、AEON銀聯信用卡、AEON Card Premium Visa、AEON Card Premium Mastercard、AEON Card Premium UnionPay、AEON Card JAL及AEON CARD WAKUWAKU。iii) 得獎者獲得經AEON信貸財務安排 之免找數簽賬額,其使用將有下列限制:a.只可用作日後信用卡零售簽賬用途,並不可用作透支現金、支付任何 財務費用及債項、購買AEON購物禮券、分期付款服務或繳交獲贈免找數簽賬額前累積未繳的信用卡結欠。 b. 不能 兑換現金/ AEON購物禮券、轉換其他禮品、退回及轉讓。c. AEON信貸財務入免找數簽賬額時,得獎者信用卡賬戶 不能為已取消之賬戶。iv) AEON 信貸財務可於下列任何情況下取消得獎者信用卡享有免找數簽賬額的資格:a) 其信用卡 之賬項逾期未償還; 或 b) 其賬戶已終止;或 c)信用卡持卡人涉及任何欺詐行為。 v) 如有任何爭議, AEON信貸財務 及永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。如對免找數簽賬額之使用有任何爭議,一概以AEON信貸財務之最終 決定為準。vi) 有關免找數簽賬額之詳情,請向AEON信貸財務查詢。
- 15. 「大灣區航空雙人來回北海道經濟客位機票」 i) 獎賞機票將以得獎者的姓名發放。 請確保提交的旅客姓名與旅行 證件上的姓名相符。得獎者不可更改機票旅客的姓名。 如因錯誤訊息而需更改日期或更正姓名,可在機票有效期限 內更改。 每次交易需支付港幣 500 元的修改費。ii)得獎者必須在有效日期內出票,否則將被視為放棄兑換。 訂位 確認需視乎航班艙位 "好想飛R艙位" 供應情況而定。iii) 獎賞機票包括一件20公斤託運行李。 如有需要, 旅客可 向大灣區航空網站或服務中心購買額外託運行李。iv) 獎賞機票僅可兑換單一目的地,不可兑換開口機票。v) 旅遊 日期:2025年12月17日至2026年3月28日。 vi)不適用日期: 2025年12月19日至12月27日、2026年2月13日至19日。 vii) 更改機票日期或航班會產生費用差額及其他手續費。viii) 出票後不可退款、不可更改航線及不可轉讓。ix) 出票 時得獎者需自行承擔所有適用於機票的税金和燃油附加費。x) 此機票不含住宿和保險。xi) 獎賞機票的最短停留時間 為 2天,最長停留時間為 7天。 航程必須以香港為起點和終點。xii) 得獎者必須出示有效的機票兑換信及旅行證件 方可領獎。 得獎者可授權他人代領獎品,代領者必須出示已簽署的授權書、獎品兑換信正本及得獎者的旅行證件 影印本,以代領獎品。未能出示有效文件,獲獎者將被取消資格並沒收獎品。xiii) 航班如非自願取消或改期,申請 改期只限一次。改期申請必須於受影響航班日期的7天內提出。改期後的航班必須於受影響航班日期的10天出發。 xiv) 大灣區航空公司保留不向獲獎乘客提供因航班取消或不正常情況而產生的任何賠償的權利。xv) 乘客不論任何 原因而錯過了來回航班的去程航段,乘客的回程航段將會失效,機票除未使用的税款外將不予退款。xvi) 所有獎賞 機票均不可兑換現金、積分或任何其他物品。xvii) 所有獎賞機票兑換僅適用於大灣區航空營運的航班。如有任何航線 暫停或取消,大灣區航空不提供任何現金補償。xviii) 如獲獎者其後被取消資格或發現獲獎者無權參與活動,大灣區 航空有權保留或取消發放獎品。xix) 此活動中收集的個人資料將僅用於此活動。 資料將保密並不會透露給予第三人。 xx)上述條款及機票使用細則受大灣區航空乘客及行李運輸總條款所規範,並可能應用於其他條款和細則。xxi) 此條款 和細則原文以英文撰寫。如英文文本與其他譯本有任何歧異,一概以英文文本為準。
- 16. 有關「AEON 38周年潮 玩大抽獎」之查詢及詳情,請親臨「顧客服務台」查詢或瀏覽www.draw.aeoncity.com.hk
- 17. 如有任何爭議,永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。
- 18. 中英文版本如有歧異,一概以中文版本為準。







AEON members and designated AEON Cardholders will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance

# **Participation Method:**









During 10<sup>th</sup> October to 5<sup>th</sup> November 2025, customers who make **every single purchase of \$200 or above** (white receipt issued by AEON cash register & net amount single transaction) in all AEON, AEONCITY and AEON Mobile E-shop will be entitled to have a chance to win AEON Credit Card \$38,000 free credit spending. Customers are required to register at https://draw.aeoncity.com.hk during 10<sup>th</sup> October to 9<sup>th</sup> November 2025 to participate the Sparkling Lucky Draw.

#### **Terms and Conditions:**

- 1. Participants should be at least 18 years old and holders of valid Hong Kong Identity cards, those winner who are age under 18 would be replaced by reserved winner. All winners must present the original purchase receipt and the HKID document for verification of age / identity; otherwise, AEON Stores (H.K.) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- 2. Purchase date of the receipt must be between 10<sup>th</sup> October to 5<sup>th</sup> November 2025 inclusively. Only receipt printed by AEON cash register and net amount single receipt or order confirmation form from AEONCITY or AEON Mobile E-shop are accepted.
- 3. If participants register faultily, uncompleted/ wrong personal details are found, inserted data is different from the registered purchase receipt or winners cannot be reached to confirm their personal information, AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- 4. Each invoice can only be registered once. If a participant registers online multiple times, the duplicate entries will be void, and the first set of information submitted will be considered valid.
- 5. If participant has more than one receipt and his/her receipts show the purchase amount of \$200 or above, he/she can register more than one time, however, each participant can only win one prize eventually for the lucky draw.
- 6. AEON members will be entitled to have DOUBLE lucky draw chances, However, each participant can only win one prize eventually for the lucky draw., i.e. \$200 is entitled to 2 lucky draw chances; 4 chances for \$400; 6 chances for \$600 and so on.
- 7. The deadline of the registration is 9<sup>th</sup> November 2025.
- 8. The Lucky Draw results will be announced in Sing Tao Daily and The Standard on 5<sup>th</sup> December 2025 on in-store Notice Boards of AEON, AEON STYLE, AEON SUPERMARKET and AEON homepage (http://www.aeonstores.com.hk) during 5<sup>th</sup> to 21<sup>st</sup> December 2025. All winners will be notified by phone for prize redemption details.
- 9. Winners must present the original purchase receipt when receiving the prize. Otherwise, winners will be disqualified.
- 10. All personal details of participants will be used for this lucky draw only and will be kept as confidential. All information will be destroyed after the Lucky Draw. To ensure all personal details of participants, information shall not be changed after registration complete.
- 11. All prizes cannot be transferred, exchanged or redeemed for cash, the real object should be considered as final.
- 12. The information, terms and conditions of "AEON Credit Service Free Credit Spending", "Greater Bay Airlines Hokkaido Economy class round-trip tickets for Twin", "Samsung Galaxy Z Fold 7", "Philips RO Water Dispenser" and "Insta360 GO Ultra Creator Bundle" are based on the final decision of the related suppliers; the related suppliers shall be responsible for all inquiries, maintenance and after-sales service of the prizes. In addition, the prize photos on all marketing materials are for reference only.
- 13. AEON Stores (HK) Co., Ltd. is not the supplier of the prizes and gifts and gives no guarantee to the quality of goods or services and does not accept any responsibility or any liability arising in conjunction with the use of any goods or services provided by the supplier.



推廣日期:10/10 面 11/5 Promotion Period: 10 Oct - 5 Nov 2025 截止登記日期: 2025年11月9日(日) Registration Deadline: 9 Nov 2025



AEON會員及指定AEON信用卡客戶 更可享2倍抽獎機會

**AEON** members and designated AEON Cardholders will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance

- 14. AEON Card Free Credit Spending ("Free Credit Spending"): i) Each winner must be at least 18 years of age and with principal card account of designated AEON Card ("Designated AEON Cards", with details as listed in Clause ii below). Any winner who does not have any AEON Card must provide personal information, copy of Hong Kong identity card and residential address proof for designated AEON Card application upon prize redemption; such credit card application is subject to relevant terms and conditions, as well as approval requirements; if eventually the winner cannot successfully apply Designated AEON Cards which results in AEON Credit Service (Asia) Co., Ltd. ("AEON Credit") being unable to credit the Free Credit Spending, no any alternative arrangement and compensation will be provided. ii) Designated AEON Cards mean AEON Visa Credit Card, AEON Mastercard Credit Card, AEON JCB Credit Card, AEON UnionPay Credit Card, AEON Card Premium Visa, AEON Card Premium Mastercard, AEON Card Premium UnionPay, AEON Card JAL and AEON CARD WAKUWAKU. iii) Free Credit Spending arranged by AEON Credit is offered to winner(s) of which the use is subject to the following restrictions: a. Free Credit Spending is meant exclusively for retail purchase and cannot be used for cash advance, settlement of financial charge and monetary obligations, AEON Gift Certificate purchase, card installment or any previous outstanding liability accrued before the Free Credit Spending is credited. b. it cannot be converted into cash / AEON Gift Certificate or exchanged for other gifts and is also not refundable and transferrable. c. the credit card accounts held by the winners cannot be a cancelled account at the time Free Credit Spending is credited by AEON Credit. iv) AEON Credit reserves the right to forfeit the winners' qualification in any of the following situations: a) his/her card account is delinquent; or b) his/her card account is terminated; or c) the cardholder has deceptive behavior. v) AEON Credit and AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited reserve the right of making final decisions for any disputes. In the event of dispute concerning the use of Free Credit Spending, the decision of the AEON Credit shall be final. vi) Please contact AEON Credit for details on the Free Credit Spending.
- 15. Greater Bay Airlines Hokkaido Economy class round-trip tickets for Twin: i) Award ticket will be issued in the name of the winner. Please make sure the name submitted for booking is same as the name printed on the travel document. Name change is not allowed. If changes to the booking are required due to the winner providing incorrect information, changes can be made within the ticket validity period, subject to an administration fee of HKD500 per transaction. ii) The winner must redeem the tickets within the period stated on this redemption letter, or else the prize will be forfeited. Confirmation of reservations will be subject to flight availability of Booking Class "Go Go Fare Class R". iii) The award ticket includes 1 piece of 20kg check-in baggage. Passenger may purchase additional check-in baggage allowance through Greater Bay Airline's website or Service Centre. iv) Award ticket is valid on designated route operate by Greater Bay Airlines. v) Travelling period: 17th December 2025 to 28th March 2026. vi)Blackout period: 19th December to 27th December 2025, 13th February to 19th February 2026. vii) Change of departure date or flight will incur a fare difference or other service fees. viii) Ticket issued is non-refundable, non-reroutable, non-transferrable. ix) Applicable taxes and other surcharges are not inclusive and shall be collected at the time of ticket issuance. x) Accommodation, insurance and other service fees are not included in this Award Ticket. xi) Minimum stay and maximum stay of the Award tickets are two (2) days and seven (7) days respectively. Departure city and return trip destination must be Hong Kong (HKG). xii) Winner must present a valid prize redemption letter and HKID or Travel document to claim for the prize. Winner can assign another person to collect the prize by presentation of a duly signed authorization letter, the original prize redemption letter, and photocopies of the winner's HKID/Travel document. Failure to present the valid documents will render the winner disqualified and the prize forfeited. xiii) For involuntary flight cancellation or rescheduling, rebooking can only be applied once and must be made within seven (7) days of the affected departure day. The revised (new) travel date must be within ten (10) days of the affected departure day. xiv) Greater Bay Airlines reserves the right to not provide compensation to award ticket passengers in the event of flight disruptions or irregularities. xv) If for any reason a passenger misses the outbound flight of a roundtrip, the returning flight will be invalidated, and the ticket will not be refunded except for any unused taxes. xvi) All Award tickets cannot be redeemed or exchanged for cash, credit, or any other items. xvii) All Award tickets are subject to the existing routes provided by Greater Bay Airlines. In the event of any route suspensions or cancellations, Greater Bay Airlines will not provide any cash compensation. xviii) If the awardee is subsequently disqualified or is found not eligible for the award, Greater Bay Airlines reserves the right to withhold the ticket or reclaim the ticket original price. xix) The personal data collected in this activity will be used for this activity only. The data will be kept confidential and will not be disclosed to a third party. xx) The above terms and the use of air tickets are regulated by the General Conditions of Carriage (Passenger) by Greater Bay Airlines; other terms and conditions may apply, xxi) These terms and conditions are written in English and may be translated into other languages. In the event of any inconsistency between the English version and a translated version of this notice, the English version shall prevail.
- 16. For any details of this promotion, please contact our staff at Customer Service Counter or www.aeoncity.com.hk
- 17. AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right of making final decisions for any disputes.
- 18. In the event of inconsistency between English and Chinese versions of all the terms and conditions of this promotion, the Chinese version shall prevail.